
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 21 februari 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Jeroen (vanaf 22u37), Joni, Ka-
telijne, Marlies, Quentin, Sander, Simon, Stijn Cambie (vanaf 22u18), Tine, Yanice

Verontschuldigd: Anton, Lien, Reinout, Tom Vervoort

Waarnemer: Aiko, Arne, Denis (vanaf 22u17), Gitte, Siebe, Wies

De vergadering wordt geopend om 22u15.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Verontschuldigen bij Yuki Arano Sander Ja
Post evalueren Presesduo, Bar en CuDi Ja
Laatste zeil van doop Dopers Nee
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee

De kelder is helemaal opgeruimd. Er is gemaild naar VTK om hun kar te huren, want een deel van het afval
geraken we niet kwijt. Zij hebben nog niet geantwoord.

Mededelingen

• Anne en Kristien hebben geen kerstkaartje gekregen en bij Kristien is ook de tweede ereledenbrief niet
aangekomen. Deze zullen verloren gegaan zijn in de post. We sturen de brief nu via mail en sturen volgende
keer een mail om te zeggen dat er een brief verstuurd is geweest, zodat ze kunnen antwoorden als hij niet
is aangekomen.

Raden

StuRa

• In biomedische wetenschappen zitten er heel weinig mensen in de departementsraad. Daarom willen ze per
faculteit stroomlijnen hoe de studenten verkozen worden.
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• AVO’s zijn universiteitsbrede vakken die je bij sommige richtingen kunt kiezen. Het zou handiger zijn als
hier een vaste lijst van was die voor iedereen beschikbaar is. Er is beslist dat de POC’s zelf moeten uitmaken
of ze zo’n lijst willen.

• Studium generale is een nieuw vak waarbij studenten twee modules kunnen kiezen, zoals genetica, economie,
etc. Eerst was gezegd dat er alleen modules mochten gekozen worden van een andere groep, maar dat zou
willen zeggen dat wij economie mogen nemen terwijl dat ook al in onze minor zit. Daarom werd er binnen
Wetenschappen geopperd om vakken te laten nemen die niet binnen het eigen studiegebied liggen.

• Er komt nog een enquête over de derde examenperiode, zodat we misschien de data hiervan eerder kunnen
krijgen. Op 27 februari is het Onderwijscongres over onderwijsvernieuwing.

LOKO AV

• De mandaatfiches zijn vernieuwd, want die moeten duidelijker zijn om hier mensen voor te vinden. Naast
het gebouw van LOKO is nu het Koetshuis en StuRa zou daar in de toekomst kunnen zitten. Dit pand
moet wel eerst gerenoveerd worden, wat LOKO op zich wilt nemen. Zij willen hier geld voor lenen bij de
KU Leuven, maar deze heeft te weinig vertrouwen in de toekomst van LOKO om dit toe te staan.

• Bram Van Baelen is verkozen voor Acco, de beleidsplannen zijn geëvalueerd, de herbegroting is goedgekeurd
en de subsidies zijn overlopen. De deadline hiervoor is 15 maart en degene die twee weken op voorhand
ingestuurd zijn worden voor de deadline nagekeken door hen en kunnen dus nog verbeterd worden.

• De werkgroep hervorming van LOKO heeft twee punten naar voren gebracht op de vergadering. Er is
goedgekeurd dat er een nieuwsbrief naar alle kringen gestuurd zal worden om hen up-to-date te houden en
meer mensen aan te werven. Het tweede punt ging over de participatie van kringen in activiteiten en gaat
met de werkgroep verder uitgewerkt worden, alvorens hier iets over beslist wordt.

• Uitnodigingen: de finale van de Interfacultaire Rockrally op dinsdag 23 februari.

Cultuur WV

• De deelraad kunsten meldt dat Marktrock nooit meer zal doorgaan in Leuven. Het groot verlof gaat
uitgebreid worden.

• Voor het 600-jarig bestaan van de KU Leuven gaat er een museum gebouwd worden op verscheidene locaties
over Leuven. Er is aan de wetenschapsstudenten gevraagd om na te denken over hoe zij hierin betrokken
kunnen worden. Voorlopig hadden we al de ideeën om een gespeelde versie van het kringlied van alle kringen
te maken en een deel van het studentenmuseum boven in de centrale bib naar populairdere locaties te
brengen. Andere ideeën mogen nog gemaild worden naar cultuur@wina.be.

• Voor de cultuuruitstap naar het ballet zijn de meeste tickets intussen toebedeeld. Er kunnen 237 personen
mee, waardoor ze het gespreid hebben over meerdere dagen. Wie nog mee wilt kan een mailtje sturen en
wacht hier best niet te lang mee.

• Ithaka vindt plaats op 7 maart in het anatomisch theater bij de Kruidtuin en in de gebouwen er rond.
De shiftenlijst is ingevuld en deze week zijn er nog plakshiften, waarbij opgeroepen wordt om activiteiten
van LOKO niet te overplakken. Het bacterieel instituut, waar Ithaka vorig jaar plaats vond, wordt nu
omgebouwd tot het BAC-atelier. Kunstenaars of muzikanten kunnen hier ateliers krijgen en moeten mailen
naar cultuur@loko.be om hiervoor in aanmerking te komen.

• Uitnodigingen: animatiefilmweek van Eoos, een concert van Musicologica op woensdag en een literaire prijs
van Babylon. IFTF gaat door op 1 maart en is voor het eerst openbaar. Het is leuk voor de acteurs van
Wina als daar ook wat mensen naartoe komen en er moeten shiften voor in gevuld worden.
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Sport WV

• Beheer gaat binnenkort de waarborg van de 24 urenloop terugkrijgen.

• Voor Survival of the Students ging een plannetje doorgestuurd worden twee dagen na de WV, maar onder-
tussen hebben we dit nog altijd niet gekregen.

• Er was een discussie over wat moet gebeuren bij het scheidsrechten bij kringen die niet overeen komen. Er
was het voorstel om een derde kring dit laten doen, maar daar zijn wat argumenten tegen, dus ze gaan dit
nog verder uitwerken.

Studentenbeleid WV

• LOKO gaat een klein evenement organiseren om een goed doel te steunen. Ze hebben nog geen concreet
voorstel, maar ze gaan dit uitwerken en het dan terugbrengen op de vergadering.

• Voor huisvesting wordt momenteel veel gedaan rond de huurwetgeving voor studentenkamers binnen het
VVS. LOKO heeft daar geen stem, maar ze hebben een afspraak met StuRa dat ze daar mogen zitten om
hun mening te zeggen.

• Er gaan GAS-boetes van 55 euro aangerekend worden voor fout geparkeerde fietsen rond het Martelarenplein
en het PDS-plein. Dit is zonder LOKO beslist geweest en nu komen er heel veel tegenargumenten van de
studenten. Voorlopig geldt de nieuwe regeling nog niet omdat de juiste borden er nog niet staan.

• Vanuit de politie gaat er rond de actie ’Verantwoord omgaan met alcohol’ een pop-up café, Naplap genaamd,
opgericht worden in de Remork op de Oude Markt. Kringen of verenigingen kunnen dit huren en de politie
draait dan de bar in samenwerking met andere mensen. Misschien kunnen we daar met Scientica een keer
onze fakbaravond van maken. Ze gaan enkel laag alcoholische dranken verkopen.

• Voor Vrij Gewillig gaat er nog een klein evenement komen om vrijwilligers extra in de aandacht te zetten.
iCare is zich ook komen voorstellen en zij gaan tijdens de vrijwilligersweek mensen vrijwilligers laten helpen
bij hun werk, vrijwilligersorganisaties laten steunen en hun favoriete vrijwilliger laten nomineren.

• Vanuit de KU Leuven gaat een digitaal portfolio komen om allerlei skills zoals vergadertechnieken, commu-
nicatie, etc. toe te kunnen voegen aan je CV. Als het in dit portfolio staat, gaan mensen er ook van uit
kunnen gaan dat je die doelen zeker bereikt hebt. Op dit moment is dit project nog in ontwikkeling.

Scientica AV

• CuDi is geëvalueerd, maar dit is niet goed gelukt aangezien er maar één iemand van hen aanwezig was op
de AV. Over hun financiële situatie weten we nog altijd niets, de interne werking loopt niet goed, hun relatie
met Scientica ook niet, maar hun relatie met klanten wel. Er is gezegd geweest dat wij een motie van
wantrouwen willen indienen tegen de eindverantwoordelijke, Lysanne. Hier mogen vragen voor ingestuurd
worden tegen de AV van volgende week. Een werkgroep gaat deze samenstellen tegen volgende week: Anne,
Joni, Lien en Yanice.

• De statuten en het HR van Scientica, OOR en CuDi gaan bekeken worden, want deze zijn erg verouderd.

Scientica AKV

• Voor het Scienticaweekend rekenen ze op tien tot vijftien mensen. Het kost vijfentwintig euro per persoon
en gaat door in Boortmeerbeek. De volgende Scienticafé wordt de interkringenzuip en over de vorige weten
we nog altijd niet veel meer over de financiën. Scientica gaat daarom volgende week samenzitten met VTK.

• Het debat wordt gesponsord door Gouden Carolus en we krijgen de helft gratis. We hebben een derde vrouwen
nodig om sponsoring te krijgen van de KU Leuven en dat is momenteel nog niet in orde. Waarschijnlijk kan
het wel geregeld worden dat de zesde persoon een vrouw is.
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• Voor het galabal is Laurens al doorgegeven als DJ. Een fotograaf hebben we nog niet, want de persoon van
vorig jaar wilt het niet meer doen. De photobooth gaat boven zijn, omdat er beneden niet genoeg plaats is.
Er is gegokt op 400 aanwezigen en de toiletmadam is uitgekocht. De kaarten moeten nog gedrukt worden.

• Internationaal heeft op 22 maart een quiz en is hiervoor nog op zoek naar prijzen, op 26 maart is er een
potluck evening, op 5 maart gaan ze naar Namen en op 7 mei naar de geuzenbrouwerij.

Updates

Update PR

Het is bijna jobfair en het evenement hiervoor staat online. Het moet nog gedeeld moet worden in de wiskunde-,
fysica- en informaticagroepen. Er moeten ook veel mensen opgeroepen worden om het CV-boek in te vullen, want
vorig jaar stonden er maar vijf informatici in. Van Wina komen er een twaalftal bedrijven. Normaal gezien is alles
in orde. Voor de lezing van Argenta moet de banner van Argenta nog gedeeld worden.

Update Webteam

Dit weekend hebben mensen geprobeerd om Wina te kraken, maar dat is mislukt. Verder werkt de cloud, maar
we weten nog niet of we dit gaan gebruiken. Het is wel veiliger dan Dropbox, maar verder is het niet echt beter
en het is heel veel werk. Voor de overzichtspagina van de cursussite is er nu de mogelijkheid om alle boeken in
één keer te bestellen. Ofwel valt dat vanavond werkend te krijgen, ofwel gaat dit nog heel veel werk zijn. Er gaat
nog samengezeten worden met Webteam om de communicatie binnen de post te bespreken.

Update Zwanenboek

Het gaat in Microsoft Word gemaakt worden. Een aantal van de mensen die het zwanenboek besteld hebben, lijken
geen laatstejaars. Yanice gaat dit nakijken in de database. Jeroen post in de mastergroepen nog de mogelijkheid
om in het boek te komen voor mensen die dit nog zouden willen.

Evaluatie posten

Presesduo

Uit de evaluatie kwam het idee om de raden te verdelen, zodat Anne minder praat op de vergadering. Ze denken
zelf dat dit niet zo’n goed idee is, maar Joni gaat achteraf feedback geven aan Anne als er minder interessante
dingen gezegd worden. Ze gaan ook de volgorde aanpassen, zodat Anne niet te lang aan één stuk aan het woord is.
Als er iets belangrijks gezegd wordt op Kernraad, gaat dit op de PV geüpdatet worden. Anne gaat ook proberen
om haar mening niet meer dan nodig te verkondigen. Joni gaat haar er tijdens de vergadering op wijzen als ze
dit wel doet en andere mensen mogen het ook achteraf zeggen, maar liefst niet tijdens de vergadering. Bij Joni
kwam de kritiek dat ze niet zo veel aanwezig was op activiteiten, maar dat kwam door haar studies. Ze proberen
het goed te verdelen, zodat altijd minstens één van hen aanwezig is.

Bar

Er was veel te laat gevraagd naar vrijwilligers. Volgend jaar zou dit op EJWiekent al gevraagd moeten worden en
ook vaker dan één keer. Mensen moeten ook twee weken op voorhand verwittigd worden als ze een bar moeten
draaien. Er kwam de commentaar dat er niet zuinig genoeg getapt werd, maar toen er streepjes getrokken werden
bleek dit geen probleem te zijn. In de namiddag zou al vijf tot zes uur barmuziek voorbereid moeten worden en
niemand mag nog aan de installatie komen. Verzoekjes zouden ook beter geselecteerd moeten worden en er moet
meer rekening gehouden worden met de nummers waar ze tussen passen.
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CuDi

Dit is bij Scientica geëvalueerd. Bij hen loopt het niet goed, maar bij Wina wel.

Internationaal

Ook dit is vooral binnen Scientica geëvalueerd. Enkele mensen zijn er niet zo vaak, maar zij hebben hier hun
redenen voor en er zijn genoeg andere mensen om dit op te vangen.

Waagborg

Vroeger deden we regelmatig activiteiten in de Waag en we hadden hier bij hen permanent een waarborg voor.
Vorig jaar is er iets misgelopen tijdens een LAN Party en sindsdien mogen we de Waag niet meer huren. Daarom
zouden we best deze waarborg eens terugvragen. Het ereledendiner gaat misschien doorgaan in de Waag, maar
hier hebben we voorlopig nog geen antwoord op gekregen. Als ze dit toestaan, kunnen we eventueel nog wachten
tot na het diner om de waarborg terug te vragen. Daarna houden we hem gewoon bij ons, want als we ooit nog
een activiteit bij hen doen, kunnen we de waarborg ook gewoon voor de duur van die activiteit betalen.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Kanstus

Het was leuk en gezellig, maar er had wel meer volk mogen komen. Sommige mopjes begonnen wat uit de hand
te lopen en hopelijk beseffen mensen volgende keer beter waar de grens ligt. De activiteit heeft acht euro onder
begroting gedraaid.

Vodskibar

De opkuis is goed verlopen. Er zijn drie vaten gedronken en van de 400 cocktails waren er nog veel over, vooral die
met Jägermeister. De combinatie après-ski en wodkabar was daarom niet zo’n goed idee, mensen drinken liever
wodka. De muziek was slecht in het begin omdat het veel après-ski muziek was, maar naar het einde toe werd dit
beter. De activiteit heeft ondanks de overschot aan cocktails 90 euro boven begroting gedraaid, maar onverwachte
winst is niet zo uitzonderlijk bij een wodkabar.

StamCafé Manger

De muziek was niet zo goed tegen het einde van de avond, maar Peter had zelf een DJ ingehuurd en was daar
heel blij mee, dus we hebben dit maar niet aan hem gezegd. Scientica moest zelf met de hapjes rondgaan om te
zorgen dat die alleen aan onze studenten gegeven werden en een seintje geven als er nog moesten komen, maar
veel moeite was dit niet. Peter was zelf zeer tevreden.

Cantusweek

De informatie vanuit Scientica was erg laat gecommuniceerd en Ons Huis is geen aangename zaal om te cantussen,
de stank was bijvoorbeeld erg storend. Opbouwers hadden ook beter moeten nakijken dat de tafels proper waren.
Onze cantus was vrij rumoerig in vergelijking met onze eigen cantussen, maar dat kan ook gelegen hebben aan
de studenten van de andere kringen. De ochtendcantus was heel leuk, woensdag was het iets minder en de Harry
Potter cantus op donderdag was ook heel goed, al hadden ze jammer genoeg niets met hun thema gedaan.
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Croque eetstand

Alles was in orde en opbouw en afbraak verliepen heel vlot. Er is nog brood bijgehaald omdat het snel op was
en uiteindelijk was er nog wat beleg over. Misschien maken we een volgende keer beter nog meer, want mensen
vonden het heel spijtig dat we zo vroeg uitverkocht waren.

EJW bar

Er is een vat en een open vat van Alma gedronken, een vat van ons en nog een half van Jeroen. Uit dat van
Jeroen is niet veel uitgeraakt omdat ze het een paar keer hebben moeten heraansluiten om er iets anders dan
schuim uit te krijgen. Dit is behoorlijk weinig van Alma, dus zij vonden dit wat vreemd en vroegen of er weinig
volk gekomen was. Het zal ook te maken hebben gehad met het feit dat het cantusweek was en mensen dus al
zat toekwamen, en ook dat de cocktails heel lekker waren en goed gingen. EJW heeft ook beslist om de peters en
meters alsnog gratis cocktails te geven, omdat ze niet wisten dat het halve vat van Jeroen ingerekend was. Dit
hadden ze met Beheer of Presesduo moeten bespreken. We nemen volgende bar zelf geen vat mee, want Jeroen
heeft daar opnieuw een half vat voor klaarstaan. Verder was er nog een probleem met de sleutel -iemand had deze
mee naar huis genomen- en waren de frigo’s niet volledig bijgevuld omdat er in het begin ook een paar dingen
misten. De bar heeft 16 euro boven begroting gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

LAN met LBK & VTK

Het eetstandje komt in orde. Frisdrank stond aan 20 cent begroot, maar als we dit aan 30 cent doen kunnen we
bicky’s aan 50 cent verkopen. Er zijn wel maar 150 bicky’s, maar er zijn ook pizza’s en bitterballen en 50 cent voor
een bicky is handig. Als ze tegen één of twee uur op zijn is dat ook niet zo erg, want dan zijn de meeste mensen
toch al weg. LBK gaat hun gerief na afloop van de LAN even in de living achterlaten, omdat dat gemakkelijker is
dan alles op dat uur mee te nemen.

Kelderverkoop

De kelder is intussen opgeruimd. Ze hebben vanalles gevonden, maar er zit ook persoonlijk gerief van presidiumleden
bij. Zij moeten dus zeker zorgen dat ze dat gaan ophalen voor de kelderverkoop, want anders wordt het misschien
per ongeluk mee verkocht. Er staan ook nog drie flessen Jägermeister, maar we besluiten om deze voor de afzuip
te houden. Er moet nog veel reclame gemaakt worden.

Wiskunde Olympiade

Alles is hiervoor in orde gekomen. Stijn heeft zelf nog snel een tweede reeks vragen voorzien. Het lokaal is
gereserveerd en deelnemers krijgen een bonnetje voor een pintje of Barbar op de bar.

Barbarbar

Barbar staat begroot aan één euro. Er is dan net genoeg geld over om vijf verklede mensen ééntje gratis te geven.
Het is toch niet zo’n gemakkelijk thema om je te verkleden, dus we gaan dit doen.

Museumbezoek

Donderdag gaan we naar Museum M en een videotentoonstelling in het museum over dementie. Er is ook nog
een andere tijdelijke tentoonstelling die we misschien kunnen bezoeken. Er wordt om 14u afgesproken aan de
inkomhal. Voor cultuurkaarthouders is het gratis als ze een ambassadeurskaart aanvragen, voor andere mensen is
het vijf euro. Zo’n ambassadeurskaart kost zonder cultuurkaart 10 euro, dus voor hen is dat niet voordelig. We
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kijken nog na of we op het internet niet goedkoper kaarten kunnen bestellen, maar dan moeten er eerst meer
mensen bevestigen dat ze mee gaan. Alexander zoekt ook op of we geen subsidies kunnen krijgen om de prijs te
drukken.

StamCafé Manger

DJ Rhino is een professionele DJ en hij gaat de muziek verzorgen. Hij heeft de laatste maanden veel ervaring
opgedaan met après-ski muziek. Er gaan geen Jägerbombs zijn, maar Jägermeister en Flügel aan twee euro. We
weten nog niet welke tapas er gaan zijn. Lars gaat het deze keer regelen. Jeroen moet nog navragen of er nu een
smart screen is, want tegen hem zei hij vorige keer van wel en tegen Joni van niet.

Lasershoot EJW

Er was voorzien dat we korting zouden krijgen omdat ze ons vorig jaar gesponsord hebben om in de Winagenda te
komen. Dit jaar doen ze dit niet meer omdat ze met te veel studentenverenigingen samenwerken. Ze willen ons
wel opblaasbare objecten meegeven als sponsoring. We vragen of we niets anders kunnen krijgen dan opblaasbare
objecten, maar plaatsen hen sowieso wel in de Winagenda. We gaan proberen om subsidies te krijgen voor de
activiteit en anders valt het gewoon onder onvoorziene kost, want het zou niet fijn zijn als de eerstejaars moesten
betalen.

Themaweek

Dit moet zeker goed gepromoot worden als themaweek. Op Facebook kan bijvoorbeeld voor elk evenement
’Themaweek :’ geplaatst worden en Jari gaat een speciale banner maken. De Winagenda gaat ook in thema zijn.

• Speerwerpen
Hier is nog niets voor gebeurd. LOKO Sport, de Nayer en Pepijn worden zo snel mogelijk gecontacteerd.
Als blijkt dat het niet in orde komt, kiest Sport zelf een andere activiteit uit als vervanging en laat dit zo
snel mogelijk weten aan de rest. Er wordt geen begroting gemaakt, want we nemen gewoon water mee uit
de kelder en verkopen bier aan inkoopprijs.

• Griekse pasta eetstand
We volgen een vegetarisch recept van het internet. Er gaan honderd porties zijn aan zestig cent. Volgens
het recept waren dit volwaardige maaltijden. Er zijn nog veel bakjes in de kelder, maar deze moeten wel nog
in de begroting. De shiften moeten goed op tijd online komen, aangezien er de dag op voorhand al gekookt
moet worden. De dag zelf wordt alles weer opgewarmd met de microgolf.

• Klassieke avond
Professor Walkens komt spreken over Sterrenkunde in het oude Griekenland. Dit gaat door in 200S en daarna
is er een receptie met cava, rode en witte wijn en verschillende kazen. Er was geen budget voor dure kazen,
maar er gaan bijvoorbeeld wel blokjes Grimbergen, Emmentaler en feta zijn. We kunnen mensen vragen om
eigen kaas mee te brengen om uit te wisselen.

• Togabar
Iedereen moet een toga aandoen en de eerste vijftien verklede mensen krijgen gratis wijn. Er gaat witte en
rode Blygedacht zijn en ontpitte olijven als hapjes. De witte wijn moet op voorhand koud gezet worden. Er
bestaan ook partyboxen van tien liter die evenveel kosten per liter, dus dan moet je maar één keer uitknijpen
in plaats van twee.

• Panem et circantus
Het wordt een ploegenwedstrijd per corona versus Sander, echt in het thema brood en spelen. De inschrij-
vingen komen morgen online.
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Jobfair

Alles is hiervoor in orde. Vrijdag wordt begonnen met de opbouw en Wina gaat hier shiften voor krijgen. PR
probeert deze zelf in te vullen en als het niet lukt wordt het doorgespeeld naar de rest van het presidium.

Activiteiten in de verre toekomst

Ereledendiner

De begroting is intussen doorgestuurd en wordt nog besproken. Van de Waag hebben we nog niets gehoord, dus
we hebben alternatieven nodig voor het geval dat het daar niet mag doorgaan. We proberen het dan in het RC
door te laten gaan of Lien Pius te laten regelen, want daar hebben we ineens een keuken. Één van de ereleden
had het idee om het op twee avonden door te laten gaan en het in de living te doen, maar daar zijn we zelf niet
zo voor. De uitnodigingen worden deze week gestuurd en Joni en Anne gaan hiervoor een menukaartje in Paint
maken. De shiften staan online en er zijn twee mensen nodig om tijdens het diner zelf te helpen. Deze mensen
mogen dan ook mee-eten en betalen de prijs van het ereledendiner.

Lenteconcert

De begroting is binnen. De deadline voor de artiesten is aangebroken en nu worden ze gevraagd om een korte
beschrijving te geven van hun act. Het Winakoor, dat vroeger altijd optrad op het Lenteconcert, gaat ook dit jaar
iets zingen. Mensen die met hen mee willen doen moeten een mailtje sturen naar Katelijne. Verder wordt er ook
begonnen met het plannen van de receptie, het ontwerpen van de poster, etc. De hapjes voor de receptie worden
stokjes met meloen en parmaham, stokjes met tomaat-mozzarella en basilicum, wraps met zalm en kruidenkaas,
allerlei toastjes, potjes met cocktailsaus om groenten in te dippen, chips en nootjes. Voor de Gouden Krijtjes
wachten we nog op reactie van de proffen en assistenten om te weten of een bepaalde categorie zal doorgaan.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Laatste zeil van doop Dopers 06/03/2016
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 06/03/2016
Ereledenbrief Kristien Anne 06/03/2016
Argenta verwittigen locatieverandering PR 06/03/2016
Foto van muziekinstallatie Bar 06/03/2016
Smartscreen navragen Jeroen 06/03/2016

Varia

• Joni: ’Ik heb nog inside information van Marrit van LOKO: er is een activiteitenverantwoordelijke op komst.
Dus dat is goed nieuws voor volgend jaar.’

• Fanne: ’Bram heeft Evereday geschreven in de begroting. Tijdens de kelderopruim zijn we opgebeld door
de bank: ze vroegen of we geld aan het witwassen waren omdat we zo’n grote stortingen doen en daarna
of we geen betaalterminal hebben op de fakbar. Ik zei dat we ook eens veel geld gestort hadden omdat het
schachtenverkoop was. En toen vroeg hij: schachtenverkoop, wat verkopen jullie dan?? En toen heb ik dat
moeten uitleggen... Dus Wina wordt misschien failliet verklaard.’

• Katelijne: ’Iedereen die dit nog niet gedaan heeft, moet de docentenevaluatie invullen.’
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• Simon: ’Is er vanavond een Plan Sjarel? Kom allemaal naar de IFTF-openingsavond. En kunnen we Els
vanaf nu hernoemen naar de zaag van de Waag?’ Sander: ’Nee, hoer van de Waag!’

• Quentin: ’Iedereen moet zijn CV in het CV-boekje zetten. Yanice, maak jij bij je medestudenten ook wat
reclame voor de economielezing van Argenta?’

• Jari: ’Daarnet is gezegd dat ik maar moest opzoeken in het verslag welke tekstjes ik allemaal online moet
zetten. Het is heel veel werk voor mij om dat daar allemaal uit te zoeken en anders moet er ook altijd een
mail gestuurd worden, dus ik verwacht nu ook van iedereen een mail.

• Bram (van achter Anonymous masker): ’Dit moet echt onverstaanbaar zijn.’ - Sander (trots, want vanop
een aanzienlijke afstand van Bram): ’Ik heb het verstaan!’

• Gitte: ’Zeker allemaal naar het museum meekomen!’ - Bart: ’Ik heb nu al zin in de improvisatie.’

• Arne: ’De server neemt mijn SSH niet meer aan. Kan ik dat fiksen op de campus?’

• Stijn Cambie: ’Bij ons kost varkensvlees 80 cent per kilo bij de boeren, in Australië 2,50 euro.’ - Simon: ’Ik
wist niet dat ze in Australië met euro’s betaalden.’

• Jeroen: ’Dit is officieel mijn laatste vergadering van dit jaar. Op de provinciezuip geef ik een gratis vat voor
Vlaams Brabant omdat ik weg ga.’

• Yanice: ’Dit weekend is het Scienticaweekend. Mensen die zich nog willen inschrijven moeten dat zeker
doen. Voorlopig komen Lars, drie mensen van Chemika en een aantal Winezen. Veel plezier op Plan Sjarel.’

• Sander: ’Fanne en Carolyne hebben gemaild onder de naam van andere mensen en ik was helemaal in de
war.’

De vergadering wordt gesloten om 00u02.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 6 maart 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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